
SESTALA SE JE OBČINSKA KONFERENCA SZDL

Kritično do razreševanja
problemov

Po uvodni informaciji člana izvTŠnega sveta
in predsednika občinskega komiteja za gospo-
darstvo in planiranje Staneta Droljca o poslo-
vanju OZD v letu 1984 in prvih mesecih teko-
čega leta ter o osnutku dogovora o temeljih
občinskega srednjeročnega plana je slekla raz-
vejana razprava. Prav je, da omenimo razpra-
vo Jožeta Sketc, ki je uvodno informacijo
pravzaprav dopolnil. Opozoril je na vzdušje,
ki ob nič kaj razveseljivih podatkih gospodar-
jenja prav tako ni spodbujajoče. Označujejo
ga napetost in nestrpnost ob ekonomskih teža-
vah, priča pa smo tudi pojavom nesamouprav-
nega delovanja.

Tudi Julij Planinc je dejal, da z rezultati ne
smemo in ne moremo biti zadovoljni, več po-
zornosti pa moramo namenjati tudi proble-
mom, ki se kažejo in so prisotni v krajevnih
skupnostih. Prav na nezadovoljstvo občanov
ob prepočasnem razreševanju v nekaterih kra-
jevnih skupnostih že kar perečih problempv je
opozorilo več delegatov. Poudarili so, da je
potrebno to vprašanje skupaj z razvojnimi
možnostmi obravnavati enovito v skladu z raz-
vojnimi opredelitvami, ki morajo v dokumen-
tih družbenopolitičnih skupnosti smelejši in
enakovrednejši razvoj zagotavljati prav na juž-
nem delu mesta. Zavedati se moramo, so de-
jali, da že pričenjamo s pripravami na volitve,
zatorej bo potrebno ljudem jasno povedati kaj
smo razrešili in kakšen bo nadaljnji razvoj.
Sicer pa je predsednik Franc Krumberger po-

vedal, da bo najkasneje v mesecu juniju oprav-
ljen sklic konference, ki bo v celoti namenjena
pripravam na volitve. Jože Zakonjšek iz KS
Milan Česnik je ob pripravi planskih doku-
mentov opozoril na vrsto metodoioških po-
manjkljivosti, po njegovem pa bi veljalo te
dokumente tudi opremiti s številčnimi prikazi.
Ponovno je bila v razpravi izpostavljena tudi
(ne)odgovornost temeljnih nosilcev planira-
nja, saj pravzaprav še vedno ni zaslediti pri-
prav pogumnejših in ambicioznejših realnih
planov. Razvoj bo treba usmerjati policentrič-
no tudi v občini, saj bo le na tak način zago-
tovljen enakovrednejši standard v izvenmest-
nih krajevnih skupnostih. Omeniti velja tudi
razpravo delegatov iz Roba. Podružnično šolo
v Krvavi peči želijo zaradi dotrajanosti obno-
viti. V ta namen so zbrali krajani sami 23
starih milijonov, občinska izobraževalna skup-
nost pa 17 milijonov - za to so nakupili mate-
rial, pripravljeni so zavihati rokave, žal pa
manjka še vedno del sredstev, ki pa jih v dani
situaciji ne more nihče zagotoviti. Sam objekt
pa bi bil lahko namenjen tudi za šolo v naravi,
saj okolje nudi vse možnosti. Upravičeno so
vprašali, in kako naj družbeno akcijo zastavijo
naprej!

Konferenca je brez pripomb sprejela pred-
log za podelitev 40 srebrnih znakov OF v
tekočem letu, po obravnavi pa tudi poročilo o
finančnem poslovanju OK SZDL in glasila
Naša komuna za leto 1984 ter finančni načrt za
leto 1985.


